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Z A P I S N I K 
 
s redovne  sjednice Skupštine SPECIJALNE OLIMPIJADE HRVATSKE od 21.12.2023. 
godine održane u Zagrebu. Sjednica je započela u 16.00 sati.  
Svi predstavnici članica prethodno su dobili sve potrebne materijale.  
Predsjednik SOH Denis Sušac pozdravio je sve prisutne, te riječ predao nacionalnom 
direktoru Franji Horvatu. Odmah se pristupilo izboru radnih tijela. 
Za ovjerovitelje zapisnika predloženi su Vlado Strbad i Sandra Jadrijević i jednoglasno su 
izabrani. 
U verifikacijsko povjerenstvo predloženi su Tihomir Prusina, Tomislav Dubravčić i Ivica 
Rabuzin i također jednoglasno izabrani.  
Za zapisničara je predložen nacionalni direktor Franjo Horvat, te je skupština to jednoglasno 
potvrdila.  
Verifikacijsko povjerenstvo utvrdilo je da je prisutno 19 predstavnika članova Specijalne 
olimpijade Hrvatske od ukupno 44 punopravna člana s pravom glasa i predstavnica sportaša, 
što znači da je prisutno više od jedne trećine i da su sve odluke pravovaljane. Sjednici su 
prisustvovali punopravni predstavnici udruga ili ustanova:  
Zlatko Murković – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Međimurske županije, 
Čakovec; 
Sanja Biliškov – Udruga tjelesnih invalida kaštela; 
Miljenka Biliškov – predsjednica komisije sportaša; 
Sanja Prah – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Dunja Ščapec – Srednja strukovna škola Varaždin; 
Sandra Jadrijević – Centar za autizam Zagreb; 
Mladen Modrić – Centar za rehabilitaciju Fra Ante Sekelez, Vrlika; 
Tomisalv Dubravčić – Udruga za osobe s intelektualnim oštećenjem "Golubica" Vukovar; 
Damir Boćina – Centar za rehabilitaciju Mir Rudine; 
Antonio Pavlović – Centar za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju Virovitica; 
Franjo Horvat – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić. 
Mijo Drašković – Sportsko društvo Centar Dubrava; 
Vlado Strbad – Udruga za promicanje zdravlja i zdravog načina života osoba s posebnim 
potrebama, Zagreb; 
Tihomir Prusina – Centar za rehabilitaciju Zagreb; 
Ivica Rabuzin – Centar za odgoj i obrazovanje Lug, Samobor; 
Krunoslav Vragović – Centar za odgoj i obrazovanje Zajezda; 
Martina Šikić Pšeničnjak – Osnovna škola Samobor; 
Marko Štrucelj – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
Marijana Jukić – Udruga osoba s intelektualnim teškoćama Zvono, Split; 
Ivan Dubravica – Centar za odgoj i obrazovanje Velika Gorica. 
Svi prisutni predstavnici imaju vjerodajnice. 
Na sjednici su bili prisutni i   
Slavica Jagoš – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Međimurske županije, 
Čakovec; 
Dalibor Jagoš – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Međimurske županije, 
Čakovec; 
Nensi Oštrić – Centar za autizam Zagreb; 
Nenad Borković – Borkinson savjetovanje; 
Denis Sušac – predsjednik SOH; 
Jagoda Zrilić – Sportsko društvo Centar Dubrava;  
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Zapisnik s prethodne sjednice Skupštine održane 16.03.2023. u Zagrebu usvojen je 
jednoglasno. 
Predlaže se sljedeći dnevni red: 

1. Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
2. Financijsko izvješće o poslovanju za 2023. godinu 
3. Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, 2023.  – izvješće 
4. Usvajanje Statuta SOH – usklađenje sa zakonom 
5. Usvajanje Pravilnika o provođenju postupaka jednostavne nabave SOH 
6. Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Torino 2025. – pripreme 
7. Plan i program za 2024. godinu – kalendar događanja 
8. Financijski plan za 2024. godinu 
9. Razno 

Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
Točka 1. 
Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
Svi su izvješće prethodno primili i jednoglasno je usvojeno bez rasprave. 
Točka 2.  
Financijsko izvješće o poslovanju u 2023. godini 
Materijale o financijama svi su prethodno primili. 
Odobrene refundacije od HOO-a svi su primili, iako neke još nisu isplaćena biti će ako ne ove 
u sljedećoj godini iz sredstava za ovu. Trenutno imamo 44 člana i većina njih je platila 
članarinu, ako žele ostati članovi stignu još do kraja godine. Članarina za ovu godinu iznosi 
146,00 eura. FHF grant i CRT grant sredstva su iskorištena sukladno projektu i poslana su 
izvješća za 2023, te su predane prijave za 2024. također su predani svi dokumenti za 
akreditaciju prema SOI za 2024.  
Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
Točka 3.  
Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, 2023.  – izvješće 
Predsjednik je izrazio svoje oduševljenje igrama. Posebno je istaknuo važnost druženja s 
našim počasnim gostima iz NFCACF: Steve Rukavina, Diane Rukavina, Ronald Zivic, Judi 
Zivic, Joseph Brajevich. Tu su oni prepoznali mogućnosti naših sportaša i na taj način 
učvrstili svoju odluka da i dalje financijski podupiru SOH. Naša delegacija brojila je ukupno 
19 sudionika. Sudjelovali smo u atletici, osvojena je brončana medalja na 200 metara – Petar 
Šipić. Bowling, muški par u sastavu Predrag Cetina i Tonči Radošević osvojili su broncu. 
Plivanje dobri rezultati ali bez medalje. Stolni tenis, pojedinačno žene bronca Indira Kozar, 
pojedinačno muški zlato Stjepan Šarić. Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 
Točka 4. 
Usvajanje Statuta SOH – usklađenje sa zakonom 
Svi su prethodno primili prijedlog novog Statuta. Budući da trebamo naš statut uskladiti sa 
Zakonom o sportu i statutom HOO, uputili smo prijedlog statuta u HOO na načelnu 
suglasnost još u rujnu 2023. Poslije sjednice Upravnog odbora dobili smo odgovor da je naš 
statut u skladu sa zakonom i statutom HOO i još, kako piše postoji prostor za poboljšanje 
teksta. Naravno mi smo to uvažili i dodali u naš statut i to je ovo što su svi članovi SOH  
primili. 
Statut je jednoglasno usvojen. Sukladno novom statutu moramo izabrati komisiju sportaša i 
stegovnu komisiju. Komisija sportaša izabrana je na Prvenstvu Hrvatske u plivanju na 
sastanku sportaša i trenera. Izabrani su Bernardica Jurjević, Predrag Cetina, Filip Klopotan, 
Karmela Flegar i Miljenka Biliškov kao predsjednica komisije. Tako da je prema novom 
statutu Miljenka član Izvršnog odbora i Skupštine gdje ima pravo glasa. Izbor komisije je 
jednoglasno potvrđen. 
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Kao članovi stegovne komisije jednoglasno su izabrani: Kruno Vragović i Martina Šikić, a za 
predsjednicu je izabrana Marijana Jukić. 
Budući da svi mandati traju do 16.03.2027. predloženo je i da svi novo izabrani imaju mandat 
do tog datuma. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
Točka 5. 
Pravilnik o provođenju postupaka jednostavne nabave SOH 
Pravilnik su svi prethodno primili, te je konstatirano da je vrlo sličan pravilniku HOO koji je 
prošao kontrolu nadležnih institucija, kao takav bi trebao zadovoljiti sve uvjete i u skladu je sa 
Zakonom. Pravilnik je usvojen jednoglasno. 
Točka 6. 
Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Torino 2025. – pripreme 
Natječaj za sudjelovanje na Igrama Torino 2025. objavljen je 24.02.2023. i bio je otvoren do 
09.03.2023. Sukladno prijavama zatražili smo kvotu od SOI. Potvrdu kvote dobili smo 
21.11.2023. i odmah smo krenuli u pripreme za nastup na zimskim igrama kroz dogovore i 
organizaciju zimskih priprema. Dogovoreno su zimske pripreme u Delnicama: brzo klizanje i 
trčanje na krpljama. Kvota za pripreme za trčanje na krpljama je 1M+1Ž+1trener za obje 
prijavljene ekipe za nastup na Igrama jer je kvota koju smo dobili za Igre 2M+2Ž+ 2 trenera 
(MiŽ). Za Igre su se prijavili škola Pula i Golubica.  
Kvota za brzo klizanje za pripreme je 2M+2Ž+2 trenera. Kvota koju smo dobili za igre je 
1M+1Ž+1 trener i potrebno je kod prijave prijaviti zamjene. Budući da se Centar Zajezda 
jedini prijavio za brzo klizanje zbog zahtjevnosti sporta uvjet je bio da vode i zamjene na 
pripreme. 
Na brzo klizanje u okviru jačanja zimskog programa na pripreme se prijavila OŠ Samobor 
1M+1Ž+1 trener i Centar Tuškanac 2M+1 trener. Obje ekipe su prihvaćene.  
Voditelj priprema u Delnicama će biti Vlado Strbad, ukupno ide 18 osoba. 
Usmeno je dogovoreno skijanje i skijaško trčanje na Pohorju na sajmu skijanja u Zagrebu, no 
međutim kada smo poslali službeni upit cijena je značajno porasla. Pa smo poslali novi upit za 
skijanje za Piancavallo i čekamo odgovor. Za skijanje na Igre su se prijavili Centar Zajezda i 
Plima. Kvota za igre je 2M+2Ž+2 trenera. Zbog potrebe rezervi i zahtjevnosti sporta za našu 
populaciju svaki od prijavljenih ima istu kvotu za pripreme 2M+2Ž+2 trenera. Plima nije 
mogla osigurati dovoljan broj sportaša, ali budući da Centar Zajezda vodi i rezerve na 
pripreme omogućeno je da Plima ide na pripreme i nastupa na Igrama. U slučaju nekog otkaza 
njihovih sportaša zamjene idu iz Centra Zajezda. Za skijanje za Igre se još prijavila Luč koji 
su odustali dajući prednost drugim dvjema ekipama, te će u slučaju potrebe registrirati svoje 
sportaše kao rezerve i eventualno nastupiti.  
Kvota za Igre Torino 2025. u skijaškom trčanju je 1M+1Ž+1 trener. Za pripreme u skijaškom 
trčanju zbog zahtjevnosti sporta određena je kvota 2M+2Ž+2 trenera. 
Centar Tuškanac jedini se prijavio za skijaško trčanje i nije mogao osigurati tražene uvjete za 
sudjelovanje na pripremama pa tako i na Igrama. Iz tog razloga raspisan je dodatak natječaju 
za sudjelovanje samo za skijaško trčanje. Na  natječaj za Igre i pripreme se javila SSŠ 
Varaždin sa 1M+1Ž+1 trener i OŠ Ludbreg sa 2M+2Ž+2 trenera. Za pripreme i Igre odabrana 
je OŠ Ludbreg. Na skijanje u sklopu jačanja zimskog programa javila se OŠ Ludbreg sa 
1M+1Ž+1 trener, Centar Velika Gorica sa 2M+ 1 trener i Luč sa 2M+1T. Sve ekipe su 
prihvaćene. 
Voditelj skijaških priprema je Franjo Horvat, a na pripremama ukupno sudjeluju 24 osobe. 
Torino 2025.: 
Skijanje kvota 2M+2Ž+2T, odabrani Zajezda 1M+1Ž+1TM i Plima 1M+1Ž+1TŽ 
Skijaško trčanje kvota 1M+1Ž+1T, odabrana OŠ Ludbreg 1M+1Ž+1TŽ 
Brzo klizanje kvota 1M+1Ž+1T, odabran Centar Zajezda 1M+1Ž+1TŽ 
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Trčanje na krpljama kvota 2M+2Ž+2T, odabrani škola Pula 1M+1Ž+1TŽ i Golubica 
1M+1Ž+1TM. 
Pripreme su osmišljene kao jačanje zimskog programa Specijalne olimpijade Hrvatske kao i 
osnaživanje naših članica kroz mogućnost sudjelovanja na pripremama o trošku SOH. Plaćen 
je smještaj hrana i tereni, a svaka ekipa mora osigurati prijevoz. Iako smo izašli u susret neki 
nisu prepoznali priliku. Postavlja se pitanje: ako ne može osigurati da na besplatne pripreme 
idu i rezervni sportaši kako će osigurati kvalitetne pripreme u svojem aranžmanu. Važna 
napomena: bez obzira na pripreme i pomoć oko pripremanja glavni teret i odgovornost 
pripreme sportaša i ekipa za Igre Torino 2025. snose udruge i ustanove koje su se prijavile za 
pojedini sport na to prestižno natjecanje i odabrane su da idu. Ovo mogu računati kao 
nadogradnju. 
Izbor ekipa za pripreme i za Igre Torino jednoglasno je usvojen. 
Točka 7. 
Plan i program za 2024. godinu – kalendar događanja 
Svi su plan i program prethodno primili, otpala su neka od natjecanja kao što je MATP i stolni 
tenis, ali još uvijek ima vremena da se neko javi za organizaciju ili u ovim ili u nekom novom 
sportu. Predloženi plan uz ovu opasku jednoglasno je usvojen. 
Točka 8. 
Financijski plan za 2024. godinu 
Svi prisutni primili su prijedlog financijskog plana za 2024.  kao i prijedlog plana nabave za 
2024. godinu. Članarina za 2024. godinu iznosi 146,00 eura. Nakon kraće rasprave i 
obrazloženja prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
Točka 9. 
Razno 
Ukratko je predstavljen seminar HOO-a, a svi su prethodno primili prezentaciju Održivost u 
sportu sa radionice koja se održala 08.12.2023. godine.  
Nenad Borković je kratko prezentirao rad Borkinson savjetovanja, te je dogovoreno da ćemo 
se uz pomoć Borkinson savjetovanja pokušati prijaviti na Erasmus + s našim projektom u 
nekoj od kategorija koja bi nam najviše odgovarala. Naravno moramo dobro proučiti i vidjeti 
naše mogućnosti i uvjete natječaja.  
Sukladno Statutu Skupština donosi odluku o sjedištu Saveza. Budući da je iz poznatih razloga 
zatvoren Dom sportova gdje je bilo naše sjedište morali smo pronaći novu adresu za sjedište 
Specijalne olimpijade Hrvatske. Nakon promišljanja predloženo je da nam sjedište u 
narednom razdoblju bude Korana 10, 10000 Zagreb. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
Sjednica je završila u 18.45 sati. 
 
Zapisničar:        Ovjerovitelji zapisnika: 
 
Franjo Horvat         Vlado Strbad 
 
 
 
 
        Sandra Jadrijević 


